
Referat Venøboens bestyrelse d. 21. september 2023 

 Tilstede: Annette, Alice, HP, Per, Ane Kathrine. Afbud fra Søren 

1. Godkendelse af dagsorden 

2. Opfølgning fra sidste møde. HP tager med som ø-repræsentant til 

repræsentantskabsmøde sammen med Jan Bendix. Annette laver et oplæg til 

ørunde 

3. Generalforsamling:  

Vedr. konstituering efter generalforsamling. Annette foreslår at 

kontaktpersonen som sidder i kontaktudvalget for lokalområder kan være en 

anden end formanden. For et par år siden blev det besluttet at det skulle være 

den eksisterende formand.  

Formandens opgaver har indtil videre bla. Været dette:  

- Velkomstrepræsentant 

- Lokaludvalgskontaktperson 

- Ø- repræsentant 

Udover at svare på mails, henvendelser mv.  

AKT laver notits til VP om ledige pladser i bestyrelsen.  

Regnskab og budget: afventer da Søren er fraværende.  

Marianne har sagt ja til at være dirigent. Spisesalen er reserveret til os.  

AK sørger for mad og HP sørger for drikkevarer.  

4. opfølgning på gratis færge 

For stort set alle kom det som en overraskelse at færgedriften fra 1. sep 

pludselig blev gratis. Der efterlyses mere info fra færgen også i forb. Med 

storm, reparationer mv.  

Hvornår vil vi gerne have gratis færge næste år?  

Gerne start fredag d. 22 marts.  

Alice vil aftale et møde med Charly efter generalforsamling, hvor vi også vil 

komme med ønsker til næste års færgefart.  

Alice vil kontakte øens turistinteresser ang. evaluering og ønsker.  

5. igangværende projekter:  

- skraldespande til hundeposer. Der vil ikke blive stillet flere skraldespande 

op – er endelig afgjort ved kommunen.  

- Vedr. bænke til udsigtspunkter. Venøboens bestyrelse ønsker at flere får 

mulighed for at nyde Venøs smukke natur og holde pauser på gå- og 

cykelture. Udover at gøre ophold i naturen mere tilgængelig ønsker vi at 



give en kunstnerisk oplevelse til de som nyder bænken/udsigten. Såfremt 

der bevilges penge til bænke vil vi prøve at indlede et samarbejde med 

efterskolens kunstlinje om udsmykning af bænke.  

- AK forsøger at nå at søge ø- støtte inden midt oktober.  

- Placering af udsigtsbænke må ske efter evt. bevilling og indkøb.  

- Jan har overtaget opgaven med færgetider- konstellationen 

- Annette tilbyder sammen med flere andre at fortsætte opgaven med at 

arbejde videre med seniorbofællesskab.  

 

 

 

 

 

 


